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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Kire számíthattunk? " 

Tisztelt Miniszter úr!

A koronavírus terjedésekor a Kormány felhívást tett közzé egészségügyi hallgatók, szakdolgozók, 
egészségügyi tapasztalattal rendelkezők önkéntes munkavégzésére, melyre már az első felhívás után
több százan jelentkeztek.

A toborzásra azért volt szükség, mert a 65 év feletti egészségügyi dolgozókat olyan beosztásba 
helyezték át, ahol nem találkozhattak koronavírusos beteggel. Szükség volt továbbá azért is, mert az
egészségügyben nagy a szakemberhiány, és az olasz megbetegedési/halálozási számokat látva 
nyilvánvalóvá vált, hogy óriási szüksége lehet a rendszernek plusz dolgozókra a frontvonalban.

Nagyon sok, jelenleg nem az egészségügyben dolgozó, de egészségügyi végzettséggel rendelkező 
szakember, hallgató, orvosjelölt jelentkezett önkéntes munkavégzésre a mindennapos elfoglaltságuk
mellett. Mint kötetlen munkarendben dolgozó országgyűlési képviselő, a helyzet súlyossága miatt, 
az OMSZ-nál végzett munkavégzést előtérbe helyezve, nem okozott komolyabb gondot a 
mindennapos feladataim és az önkéntesség összehangolása, azonban tapasztaltam, hogy többeknél 
ez óriási kihívást jelentett.

Tisztelettel kérdezem Miniszter urat az alábbiakról:

- Összesen hányan jelentkeztek önkéntes munkavégzésre? 

- A jelentkezők közül hányan dolgoztak a sürgősségi betegellátásban, az alapellátásban, az 
Országos Mentőszolgálatnál és a COVID osztályokon? 

Az adatokat egy, a munkájukat elismerését tartalmazó, ösztönző előterjesztéshez szeretném kérni.



Várom érdemi válaszát!

Köszönettel:

Rig Lajos
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